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 Ede krijgt 

regelmatig een noodkreet uit Ter Apel voor het opvangen van asielzoekers. Het probleem van Ter Apel 
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blijft de doorstroom. Het is de vraag of bij het inrichten van crisisnoodopvangplekken zoals sporthallen ter 

ontlasting van Ter Apel het probleem niet verschoven wordt. 

 

 

De heer Jaeger brengt in dat hij benaderd is door de Commissaris van de Koning en door de directeur-

generaal van het ministerie Justitie en Veiligheid om een aangeboden locatie voor 80 Oekraïense 

vluchtelingen omgezet kan worden naar een locatie voor asielzoekers. Met het argument dat het crisis is, 

heeft de heer Jaeger besloten hier aan mee te willen werken ondanks dat hij zich hier mee politiek 

kwetsbaar maakt. In het kader van het politieke proces heeft de heer Jaeger ondersteuning van het COA 

gevraagd, maar hij krijgt al 4 weken nul op het rekest vanuit de COA.  

 

  

 

Er worden ervaringen uitgewisseld over de noodkreten van Ter Apel en de irritatie omdat het de positie 

van burgemeesters kan ondermijnen als noodlocaties ter ontlasting van Ter Apel worden ingericht en er 

dan toch geen gebruik van wordt gemaakt. Sommige gemeenten in onze regio krijgen verzoeken om Ter 

Apel te ontlasten maar niet alle gemeenten.  

 

De heer Marcouch voegt toe dat dit signaal ook landelijk leeft en in het Veiligheidsberaad aan de orde 

komt. Vanwege de berichten over buiten slapen in Ter Apel worden locaties gerealiseerd en vervolgens 

wordt er vaak toch geen gebruik van gemaakt.  

 

 

De heer Luteijn brengt in dat de gemeente Barneveld waarschijnlijk akkoord geeft voor een regulier 

asielzoekerscentrum met 300 opvangplekken in 2023 in de gemeente. Ook de heer Luteijn is ook al twee 

keer benaderd om crisisnoodopvang op te tuigen voor asielzoekers maar hem is inmiddels medegedeeld 

niet meer benaderd te worden omdat Barneveld potentiële leverancier is voor een regulier 

asielzoekerscentrum. De heer Verhulst herkent dit uitgangspunt niet.  

 

 

 

  

 

 



 
 
 
Verslag   

3 
 

  

 

 

 

 

  

 

 

3B Stand van zaken reguliere asielzoekers vanuit regietafels 
  

De heer Vermeulen geeft aan dat Wageningen bezig is met verlenging van het 
asielzoekerscentrum. Hij merkt ook dat het COA druk is.  
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De heer Verhulst roept om lijstjes te maken met locaties waarbij aangegeven wordt of ze alleen bedoeld 
zijn voor Oekraïners of ook voor anderen. 
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F
Huub: stukken krijgen we vrij laat. We gaan van crisis naar langere duur: kunnen stukken eerder komen.  
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